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Tohle se prostě musí zhroutit
web.litterate.cz/tohle-se-proste-musi-zhroutit

Evropská komise chce zemědělcům místo levných hnojiv a
dostupných traktorů tlačit LGBT ideologii, feminismus a Queer.

Já nevím, jestli je lepší demonstrace toho, jak naprosto mimo tuto
realitu už jsou evropští úředníci. Opravdu ne. Viděli vůbec někdy,
kdo to je takový zemědělec, a co takový člověk vůbec reálně dělá?
Viděli, jak se dělá jídlo? Nebo si fakt myslí, že jídlo se v obchodem
prostě“narodí“, a to nejhorší, co zemědělce (které nikdy neviděli),
podle nich trápí, je nedostatek drag queen v kravínech, na traktorech
a na polích a lukách? Viděli tu makačku ve sklenících, v
prasečákách, drůbežárnách, při žních a nebo při hnojení?

Opravdu nechci snižovat statečné ženy zemědělky, sama jsem se
díky své lásce ke koním v tomto prostředí pár let pohybovala, ale
tohle prostě práce pro ženskou úplně není. Nebo jinak, nemá smysl
investovat do toho, abyste tam ty ženy nahnaly, když si to sami
nevyberou. Není to jen o tom, že budete čechrat lístky na špenátu a
zpívat cvrčkům ranní píseň, jak si asi eurosoudruzi představují. Je to
každodenní dřina, která prostě nepočká, až bude hezky, nebude
foukat, pršet, nebude vedro nebo nebude mrznout. A kdyby jenom
ženy. EU vydala strategický dialog o budoucnosti zemědělství EU,
kde si neklade za cíl efektivnost a soběstačnost Evropy, ale
prosazení ideologie LGBTQIA+… na venkov. Jediné, jak se na to dá
reagovat je otázkou, to už jim fakt hráblo?

Jako my si chceme to zemědělství zlikvidovat úplně do základů.
Opravdu, že jo. To, že to samé děláme s průmyslem, nyní zmiňovat
nebudu. Bez toho se třeba nějak dočasně v omezené míře, než se
jim to zhroutí obejdeme, ale bez potravin ne. Nemůžeme všechno
dovážet. Koneckonců nebudeme mít čím, když si zakážeme auta. Já
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nepochybuji o tom, že nalíčený chlap na podpatcích s push-upkou
brodící se v bahně brázdami řepy je jistě pro vybrané jedince
atraktivní kombinace, ale tady to není Brusel, vážení.

Tady jsou potřeby chlapi, kteří si umí opravit stroje, snést lecjakou
nepřízeň počasí, místo svalů nemají sójové latéčko, a v hlavě mají
zvířata a obilí, nikoliv ideologie o tom, jak je všichni musí tolerovat
jen proto, že oni se momentálně cítí jako princezna Sedmikráska.
Nebo hůř, třeba kůň. I když tyto jedince bychom v tom mohli
podporovat, neb až nám zakážou poslední traktor a dobytek kvůli
CO2, budou se ještě hodit. 

Pokud tohle nezastavíme, oni nás regulérně vyhladoví a zlikvidují. A
jistě ne náhodou se v tom angažuje i Washington, který sem na to
vyslal dokonce svou vyslankyni Sternovou pro prosazování lidských
práv LGBTQI+ lidí. Nepochybně proto, aby sem pak mohli dovážet
ten jejich potravinářský hnus, kterým o sto šest krmí tloustnoucí
Američany.

Shrnu to. Nedovolme to. Těch benefitů EU začíná být pro nás tak
málo, že pokud to rychle neklekne samo, měli bychom rychle ven
my. A u nich, ať jim zemědělčí třeba nebinární ono krávo, nebo
vločko.

 
 


